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                            ZO OZ KOVO pri Schaeffler Skalica       

Vážený pán predseda MOAS ,  

na úvod našej rekcie a k Vášmu príspevku , nás veľmi mrzí , že ste si vybrali cestu obviňovania a 

útokov na našu organizáciu. Je to Vaša voľba. Myslím si, že sa to dalo riešiť úplne inak, nakoľko dobre 

viete , že čo sa týka našej spoločnej komunikácie , tak nikdy nebol problém a vždy sme si veci 

vysvetlili . Za môjho doterajšieho pôsobenia nebolo zo strany OZ KOVO nikdy na Vašu organizáciu 

poukazované. A ani nebude ! 

Už od začiatku komunikujeme so zamestnancami, že my tu nie sme preto, aby sme s niekým súperili  , 

predháňali sa . Zamestnancom vysvetľujeme  , že nám je jedno,  ktorá organizácia to vybaví , vyrieši, 

vždy to je pre nich .Od začiatku sa snažíme nadviazať na spoluprácu .Tu je potrebné vysvetliť rozdiel 

medzi spoluprácou a spojením odborových organizácií.                                                               

Spolupráca – spoločné riešenie podnetov od zamestnancov , hájenie ich práv , spoluúčasť pri 

kolektívnom vyjednávaní , spoločne zlepšovať mzdové a sociálne podmienky pre našich 

zamestnancov ..... 

( o spoluprácu sa snažíme od 1.1.2021 ) 

Spojenie sa  -  návrh zo strany MOAS , zrušenie OZ KOVO , zlúčiť sa pod organizáciu MOAS  

(alebo založiť novú odborovú organizáciu) Predseda p .Smoleňák , Podpredseda p. Matúš. 

 

Vysvetlenie k podpore                                                                                                                                   

Naším prvoradým cieľom je zlepšenie mzdových a sociálnych podmienok našich zamestnancov 

a každú aktivitu na zlepšenie  podporujeme . Boli sme oslovení odborovou organizáciou MOAS dňa 

1.7.2022, aby sme ich podporili písomnou formou . Dňa 7.7.2022 sa uskutočnilo rokovanie  VZO  

( Výbor základnej organizácie ), kde sme si prešli danú tému a následne sa vyhotovila zápisnica ,kde je 

uvedené v písomne forme, že podporujeme valorizáciu ( dodatok č.5).  

Taktiež sme sa rozprávali s predsedom MOAS , kde sme ich chceli podporiť u kolektívneho 

vyjednávania , to je téma aj k valorizácií na to, aby ZO OZ KOVO mohla podporiť reálne požiadavku 

rastu miezd , mala byť účastná procesu kolektívneho vyjednávania , z ktorého bola pri uzatvorení 

kolektívnej zmluvy eliminovaná , čo v praxi znamená , že má byť súčasťou navrhovaného dodatku č.5 

v podobe jej pripustenia  ku KZ po súhlase Moderných odborov a zamestnávateľa a následne 

spoločný návrh odborových organizácií ohľadne rastu miezd, vzhľadom na súčasnú úroveň inflácie. 

Bohužiaľ hore uvedenú a najdôležitejšiu podporu odmietli. Pevne veríme , že do budúcna pôjdeme 

do kolektívneho vyjednávania spoločne. Je to náš cieľ. V prípade, ak sa staneme väčšinovou 

organizáciou , tak ponúkneme kolegom, aby sme boli rovnocenní partneri.                                

Vyjadrenie k nášmu statusu na fb.                                                                                                               

Status mál slúžiť ako informácia pre našich zamestnancov , nakoľko posledná informácia zo strany 

MOAS bola , že dali vedeniu podniku časovú lehotu sa vyjadriť do 8.8.2022 k valorizácií. 

Po preverení sme dostali info od kolegov z Kysúc , kde funguje spolupráca medzi odborovými 

organizáciami , že sa bude podnik  danej téme venovať v KW 33 . Od dátumu 8.8.2022 sa u nás 

neustále informovali ľudia ako prebieha kolektívne vyjednávanie, tak sme dali info na fb. V našom 

ozname nie je nikde uvedené , že sme súčasťou kolektívneho vyjednávania / rokovania a taktiež sme 

sa nechválili cudzou prácou. Nikdy sme nič také nerobili a ani nebudeme! V mesiaci júl sme dali info , 

že sa kolektívneho vyjednávania nezúčastňujeme, nakoľko sme neboli prizvaní. Dňa 22.8. 2022 

prebehlo spoločné stretnutie (MOAS /KOVO) a verím tomu , že sa daná téma vysvetlila a všetko 

pôjde správnym smerom . Do budúcna si veci spoločne odkomunikujeme, než verejne zareagujeme.                                                                                                                                               


